
 

 

Treść interpelacji radnych Krzysztofa Strzałkowskiego i Anny Brzezińskiej 
w sprawie sygnalizacji świetlnej na Alei Marszałka Józefa Piłsudskiego w Markach 

Sygnalizacja świetlna na Alei Marszałka Józefa Piłsudskiego w Markach wymaga dostosowania 
programów do bieżących potrzeb miasta i jego mieszkańców. Obecnie praktycznie wszystkie 
lewoskręty z ww. drogi w obydwu kierunkach ruchu korkują się — szczególnie w wieczornych 
godzinach szczytu. 

W związku z powyższym, mając na względzie dobro mieszkańców - zwracamy się do Pana 
Marszałka z prośbą, o podjęcie działań mających na celu przeprowadzenie stosownej analizy 
funkcjonującej na Alei Marszałka Józefa Piłsudskiego w Markach sygnalizacji świetlnej. Prosimy 
o zwrócenie szczególnej uwagi na wspomniane lewoskręty. Zdajemy sobie sprawę, 
że nie ma idealnych rozwiązań. Liczymy jednak, że przeprowadzona analiza wskaże możliwości 

zmian, które przyczynią się do poprawy obecnej sytuacji. 

Z góry dziękujemy Panu Marszałkowi za podjęte działania oraz wprowadzenie ewentualnych 
zmian programów sterujących sygnalizacją świetlną na Alei Marszałka Józefa Piłsudskiego 
w Markach. 


